
Referat samarbeidsforum for Dekomp Troms og Finnmark 
 

Dato: 29.10.202 
Tid: 08.30 – 15.30 
Sted: Radisson Blu Hotel Tromsø 
 
Til stede 
Børre Krudtå   - skoleeierrepresentant fra offentlige videregående skoler 

Monika Olsen   - skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 
Christopher Tandy - skoleeierrepresentant fra offentlege grunnskoler 
Silje Helen Bastiansen  - skoleeierrepresentant fra private skoler 
Eskil Holm - representant fra Utdanningsforbundet 
Gunn Åse Paulsen  - representant fra Utdanningsforbundet (møtte for Ole Ragnar Leistad) 
John-Marcus Kuhmunen  - representant fra Sámi allaskuvla 
Astrid Strandbu - representant fra UiT Norges Arktiske universitet (til kl. 11) 

Åse Slettebakk - representant fra UiT Norges Arktiske universitet 
Børge Eieland - representant fra KS Nordf-Norge (møtte for Inger-Lise B. Hansen) 
 
Forfall 
Geir Ove Olsen - representant fra offentlige grunnskoler 
Ole Ragnar Leistad (Gunn Åse Paulsen møtte) 
Inger -Lise B. Hansen (Børge Eieland møtte) 
 

Mirjam Harkestad Olsen, UiT Norges arktiske universitet, var prosessdriver i arbeidet med 
samarbeidsforumets langsiktige plan (sak 32/21). 
 
Statsforvalteren som sekretariat: Liv Inger Rystrøm, Linda Selnes og Jan Salmi 

 
 

Saksnr Sak Ansvar for 
oppfølging 

Frist 

28/21 Godkjenning av referatet fra møtene 10. og 15.09.21 
Merknad: Samarbeidsforumet ble gjort kjent med at det i 
referatet står at det ble problematisert hvordan Høyskolen i 
Innlandet ved SePU gjennom partnerskapene bidrar til å 
utvikle lærerutdanningene. Det ble presisert i møtet at det 
ikke er kjent for samarbeidsforumet hvordan SePU arbeider 
innover i deres lærerutdanning. 
  
Beslutning 
Godkjent med merknaden ovenfor.  
  

  

29/21 Godkjenning av innkallingen til møtet 29.10.21 
Merknad: Møtene bør ikke være på fredager pga reisevei. 
Samarbeidsforumet må vurdere dette i fastsettelse av 
møter. 
 
Beslutning 
Godkjent med merknaden ovenfor. 

  



 

30/21 Informasjon:  
1. Sammensetningen av samarbeidsforum – ny vara 

for Åse Slettbakk fra UiT 
Fredrik Danielsen har sluttet – blir erstattet av 
Mirjam Harkestad Olsen som vararepresentant 
 

2. Kompetanseløftet - mertildeling til Region Indre 
Midt-Troms 
Udir har åpnet for muligheter for å tildele 
ekstramidler til deltakere i oppstartsfasen. 
Målgruppe er de som allerede er tildelt midler. Udir 
satte frist til innen september å melde om 
merbehov. Kommunegruppa Bardu,  Lavangen, 
Målselv og Salangen søkte om kr 250.000 til  

• Økt veiledning v/UiT i Bardu for å sikre god 
oppstart - kr 100.000 

• Koordinatorfunksjon - kr 130.000 

• Kompetansetiltak PPT: Reynells språktest - 
kr 20.000 

 
Udir har bevilget midlene til Region Indre Midt-
Troms, og SF har tildelt midlene. 
 

3. Rapportering for tilskuddsmidler for 2021 
Udir har i samråd med SF utviklet nytt digitalt 
rapporteringssystem som skal brukes for 
rapportering fra og med for 2021-midlene. Det er 
egne rapporteringsskjema for rekomp, dekomp og 
kompetanseløftet. Det er egen rapportering for fag- 
og yrkesopplæring – fylkeskommunen rapporterer 
direkte til Udir. Rapporteringene skal gjennomføres 
som del av partnerskapene, og det skal rapporteres 
samlet for eiere, UH og ev Statped om et 
kompetansetiltak. Partnerskapet utpeker  en 
kontaktperson som har ansvar for at rapporteringen 
blir godkjent av eier og UH i partnerskapet, at 
rapporten blir levert til Statsforvalteren (SF), samt å 
koordinere samarbeidet om rapporteringen.  
SF har sendt info om rapporteringen til sektor og 
tilskuddsmottakerne v/partnerskapene.  
• Frist for å gi tilbakemelding til SF om 

kontaktperson: 15.nov. 2021. 
• Frist for å levere rapporteringen til SF: 15. jan. 

2022. 
 
Beslutning 
Informasjonssakene tas til orientering med merknad til pkt. 
4:   
Samarbeidsforumet utpeker Astrid Strandbu og Eskil Holm til 
å samarbeide med sekretariat i rapporteringen for 

 
 

 
 



tilskuddsmidlene gitt til prosjektene i regi av 
Samarbeidsforumet. 
 

31/21 Om samarbeidsforumets sammensetning, ansvar og 
oppgave 
Sekretariatet hadde en ny gjennomgang av regelverkets 
presisering av sammensetningen av samarbeidsforum - og 
primæroppgavene til samarbeidsforum: å bli enige om en 
felles årlig innstilling og bli enige om en overordnet, 
langsiktig plan. Se vedlagt PowerPoint-dokument. 
 
Forumet drøftet representantenes ansvar og oppgave. Her 
ble følgende avklart:  

• De er representanter fra sine 
organisasjoner/organisasjonsgrupper med et 
overordnet og helhetlig blikk på behov og tiltak for 
hele fylket. F.eks. bidrar alle tre representantene fra 
offentlige grunnskoleeiere med sin eierkompetanse 
fra liten, mellom og stor kommune eiere inn i 
forumet med et overordnet blikk – ikke som særskilt 
representant fra de enkelte kommunegrupper.  

• Det forventes ikke at representantene rapporterer 
videre ut til sektor – det er det sekretariatet som 
skal gjøre gjennom sine info-kanaler (bla. å legge ut 
aktuell informasjon på statsforvalterens 
hjemmeside). Det er viktig med 
åpenhet/transparens for alle aktører i ordningen.  

 
 
Samarbeidsforumet drøftet også strukturene hos oss i 
ordningen utover hva som er samarbeidsforumets rolle og 
oppgave. På det operasjonelle området (arbeidet med 
kompetanseutviklingstiltakene), er strukturene i 
tilskuddsordningen i stor grad knyttet de etablerte 
regionnettverkene i fylket. Ikke alle skoler hos oss omfattes 
av disse nettverkene. I forvaltningen av ordningen må det 
sikres at alle skoler kan delta. Dette vil bli fulgt opp arbeidet 
med overordnet plan (se sak 32/21). 
 
 
Beslutning 
Samarbeidsforumet tar saken til etterretning.  
 

Alle  

32/21 Arbeid med samarbeidsforumets langsiktige plan  
Statsforvalteren orienterte om at de er i en prosess med å 

lage en helhetlig overordnet plan for forvaltningen av 

tilskuddsordningen (for rekomp, dekomp og 

kompetanseløftet). Representantene i forumet ble tildelt 

utkastet til planen. Denne overordnede planen vil bli lagt 

fram for forumet for innspill seinere. 

UiT Norges 
Arktiske 
universitet 
 

Innen 
23.11.2021: 
Sende utkast 
til 
representant
ene 



Samarbeidsforumets innstilling om fordeling av 

tilskuddsmidler skal være forankret i en plan som viser 

prioriteringer i et langsiktig perspektiv og som skal bidra til 

forutsigbarhet for eiere og UH.  

Denne saken dreier seg om å lage en plan som viser disse 

prioriteringen. Denne planen vil inngå som del av den 

helhetlige overordnende planen for området dekomp. 

Mål: Avklare hva som skal stå i planen for at den skal være et 

godt verktøy, både for partnerskapene som skal søke om 

tilskuddsmidler, og for samarbeidsforumet som skal gi 

innstilling om fordeling av midler.  

UiT v/Mirjam Harkestad Olsen ledet arbeidet i forumet. Av 

det som ble drøftet: 

Noen rammer 

- Etablere rammer som bidrar til likeverdighet og 

forutsigbarhet 

- Forankre i lokale behov, og med lokal involvering 

- Sektormål – konkretisert 

- Langsiktig mål med en handlingsplan som rullerer 

- Økonomisk ramme (årlig ca. 13 million ekskl. midler 

til nettverk for internasjonale skoler) 

- Forutsigbarhet ved å tildele midler for tiltak som 

varer over noe lengre tid 

- Legge bort dette med grunntildeling etter pro rata-

regelen 

- Tildeling av midler basert på evaluering(?) 

 

Prioriteringer 

- Sektormålene må være utgangspunktet 

- Tiltak som fremmer inkludering  

- Bygge på eksisterende strategiplaner/planer hos 

søkerne som gjør en langsiktig satsing lokalt mulig 

- Planen skal vise at ordningen skal sette søkelys på 

kollektiv læring og profesjonsutvikling - voksnes 

læring i profesjonsfellesskapet. 

 

Viktig med involvering av ansatte – dette må frem i planen – 

hvordan foregår den lokale forankringen. 

 

Ta med den tosidige målsettinga for ordningen. 

 
Milepæler: 

- Innen 23.11 utkast til plan sendes repr. 



- 30.11: samarbeidsforum i Tromsø 

- Samling for sektor medio januar: spre informasjon 

om ordningen i vårt fylke (ca. 13. januar?) 

 
Konklusjoner på det videre arbeidet 
 
UiT v/Mirjam og Åse tar med innspillene som kom fra 
forumet med i utformingen av utkast til planen, og sender 
utkast til representantene i forumet inne 23.11.2021. 
 
Forumet følger opp det videre arbeidet med planen i møtet 
30.11.2021.  
 
Sekretariatet fikk til oppgave å følge opp planlagt samling for 
sektor der bla. den langsiktige planen skal presenteres. Her 
også å sjekke om Udir kan bidra med sin kompetanse. 

Sekretariatet har i etterkant av møtet fått 
tilbakemelding fra Udir om at de ikke har anledning 
til å bidra i samling hos oss i januar 2022. 
Statsforvalteren vil invitere aktuell målgruppe til et 
møte i Teams medio desember 2021 for å presentere 
planen slik at den er kjent og kan brukes som 
grunnlag for videre søknad om tilskuddsmidler.   

 

33/21 Neste møter i samarbeidsforum 
 
Det er tidligere bestemt at neste møte er 30.11.21 stedlig i 
Tromsø. Tema er videre arbeid med langsiktig plan. 
 
Samarbeidsforum drøftet behov for møter i forbindelse med  

• Rapportering av tilskuddsmidlene for 2021 
o 03.02.2022, 12.00 – 13.30 – digitalt 

•  Tildeling for 2022 – arbeid med innstillingen til 
Statsforvalteren 

o Forumet fastsatte tid i uke 9 – hel dag – 
stedlig. 

o Sekretariatet fikk i oppdrag å fastsette dag. 
Sekretariatet har i etterkant av møtet 
fastsatt dato til torsdag 03.03.2022 med 
møtested i Alta.  

 
Beslutning 
 
30.11.21, hel dag – stedlig i Tromsø 

• Arbeid med langsiktig plan 
 
03.02.2022, 12.00 – 13.30 – digitalt 

• Presentere rapport av 2021-tilskuddene 
 
03.03.22, hel dag – stedlig i Alta 

• Arbeid med innstillingen for 2022-midler.  

Sekretariat
et 
 
 

 



 
 
 

 Eventuelt 
 
Ingen saker 
 
 

  

 
Vedlegg:  

1. PowerPoint som ble brukt i møtet 
 
Referatet med vedleggene sendes til 

1. Representantene i samarbeidsforumet 
2. Postmottakene for skoleeierne i Troms og Finnmark 
3. Kontaktpersonene for de regionale kompetansenettverkene i Troms og Finnmark 

 


